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Med opførelsen af Færgebyen på Hou Havn, står byen over for en større 
udvikling i løbet af de næste år. Mange parkeringspladser forsvinder, når 
Rallejet bebygges, så det er derfor vigtigt at planlægge, hvordan 
parkeringsbehovet skal dækkes i fremtiden. 
På grundlag af indkomne input fra byens borgere har Hou Fællesforum 
udarbejdet en række forslag, som efter vores mening vil give mindst 

mulig gene for byens borgere og samtidig sikre, at der stilles et rimeligt 
antal P-pladser til rådighed for byens og havnens gæster. 
Vi har præsenteret vore planer for den kommunale forvaltning i løbet af 2 
workshops, som vi deltog i sammen med repræsentanter for institutioner 
og erhvervsliv i Hou. Vi har desuden inviteret politikerne fra udvalget til 
en uddybning af de områder, hvor vore forslag adskiller sig fra 
forvaltningens Parkeringsstrategi for Hou. 
 
Se forslag her: 

Realistiske P-muligheder i Hou af Hou Fællesforum 
Parkeringsstrategi for Hou fra Odder Kommune 
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